
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 757
Af L 173 - endeligt svar på spørgsmål 17, fremgår det, at Skatteministeriet al-
tid tager henvendelser fra erhvervslivet alvorligt, når det drejer sig om ønske
om indgåelse af dobbeltbeskatningsaftale med et andet land. Ministeren be-
des derfor redegøre for, hvilke initiativer der er taget på baggrund af den hen-
vendelse, som forskellige erhvervsorganisationer rettede til Skatteministeriet i
2010 med sådanne ønsker om dobbeltbeskatningsaftale med 17 konkrete lan-
de.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Gitte.Bech@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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